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B
ucaklı, “Hafriyat gelirinin An-
talyaspor’un kasasına gitmemesi 
adına sistem oluşturuyorlar. Çok 
kolay olan yolu zora çevirerek 

rant elde ediyorlar. Hafriyat için bir firma 
kurmaya gerek yok. Antalya Büyükşehir 
Belediyesi bunu kendisi yapabilir. Beledi-
ye kendisini topladığı parayı Antalyaspor 
Derneği üzerine yatırsın. Böylece An-
talyaspor’un kasasına yılda 1 milyar lira 
girer.” dedi.  n HABERI 4’TE 

YOLSUZLUK 
İDDİASI

ANTALYASPOR’UN 1 MILYAR LIRALIK HAFRIYAT 
GELIRI NEREYE GITTI?

Antalya Hafriyatçılar Odası Başkanı Öz-
gür Bucaklı, kentteki tüm hafriyat gelir-
lerinden Antalyaspor’a aktarılması 
gereken payın ödenmediğini 
öne sürdü. Bucaklı, Antal-
yaspor Hafriyat Limited 
Şirketi'nin belediye şirke-
tine ortak edilerek rant 
sağlandığını iddia etti.
                    RANT ORTAKLIĞI KURULDU

A
ntalya Büyükşehir Belediye 
Meclisi’nde 15 Ocak 2024 tari-
hinde alınan kararla Antalyaspor 
Hafriyat Şirketinin belediyenin 

kuruluşu Sosyal Hizmetler A.Ş.’ye ortak 
edildiğini anlatan Bucaklı, “Boş hatta 
zarar eden bir şirketi Antalya’ya ortak 
etmek kanuna aykırıdır. Bu şirketin sahip-
lerinden bazıları esnafımıza silah göste-
rip ‘Bize para ödeyeceksin’ diye tehdit 
ettiler.” diye konuştu.  

                    BELEDİYE KENDİSİ YAPSIN 

Kumlucalı çiftçiler 
fare ve domuz 
istilası nedeniyle 

ürünlerinin büyük 
zarara uğramasından 
dert yanıyor.  CHP 35. 
Dönem Kumluca İlçe 
Başkanı Kemal Bilal 
Öner, yaşanan durumu 
yerinde inceledi ve 
yetkililere bazı çağrı-
larda bulundu.
n HABERİ 8’DE 

KUMLUCA’DA
ÜRETİCİ DERTLİ
                    

n X hesabında 354 bin takipçiye ulaşan 
Büyükşehir Belediye Başkanı Muhittin 
Böcek, Antalya’da en çok takip edilen 
başkan oldu. Aksu Belediye Başkanı İsa 
Yıldırım ise X hesabı olmadığı görülür-
ken 1820 kişinin takip ettiği Konyaaltı 
Belediye Başkanı Cem Kotan, az takip-
çili başkanlar arasında yer aldı. n 5’TE 

Başkanların
X RAPORU 
                    

Antalya Büyükşehir Belediyesi, 30 Ağustos 
Zafer Bayramı’nı coşkuyla kutlamaya hazır-
lanıyor. Zafer Bayramının 102. Yıldönümü 
30 Ağustos 
Cuma saat 
21.00’da 
Cumhuriyet 
Meyda-
nı’nda ünlü 
sanatçı 
Simge Sa-
ğın konser 
verecek. 
n 2’DE 

MEYDANDA BULUŞUYORUZ

ZAFER 
COŞKUSU

n ATSO Eğitim Faaliyetleri Meslek Komite-
si’nden meclis üyesi Kenan Çelik, “Özel Türk 
okullarını broşür bastırıp kötüleyen kaçak okul-
larla ilgili suç duyurusunda bulunacak. Çelik, 
“Merdiven altı tabir edilen ruhsatsız ya da aldığı 
ruhsatın yetki sınırlarını çok aşan uygulamalarla 
karşı karşıyayız.” dedi. n HABERI 4’TE 

MERDİVEN ALTI 
EĞİTİM
Konyaaltı İlçe Milli Eğitim Müdürlü-
ğü'nün inceleme başlattığı 2 kaçak Rus 
okulu dışında, Ukraynalı ve Ruslara ait 
'oyun evi' adı altında işletilen 3 kaçak 
anaokulu ve kreş olduğu belirlendi.
                    İŞ ÇIĞIRIDAN ÇIKTI 

n KALEİÇİ’nin giriş noktasında bulunan 
yeraltı çöp konteynerleri tepki çekiyor. 
Buradan çıkan kokular, tarihi mekanı 
çekilmez hale getiriyor. n 5’TE 

KALEİÇİ’NE  
YAKIŞMADI

n KÜLTÜR ve Turizm Bakanlığı’nın 
mart ayında hizmete soktuğu Kemer 
Çamyuva Atık Su Arıtma Tesisin-
de kötü kokular yükseliyor. Kemer 
Kaymakamı Ahmet Solmaz tesislerde 
incelemelerde bulundu. n 5’TE 
 

ÇAMYUVA’DA 
KOKU SORUNU

n Yat Limanı’na pala, bıçak ve so-
palarla gelen öfkeli 
grup; kardeşlerini 
rahatsız etmek-
le suçladıkları 
tekne sahibi 
ile 3 tekne 
çalışanına sal-
dırdı. n 3’TE 

TEKNEYİ 
BASTILAR

n ANTALYA Ticaret Borsası (ATB), 
Uluslararası Rekabetçiliğin Gelişti-
rilmesinin Desteklenmesi (URGE) 
projesi kapsamında üyelerini Norveç 
ve İsveç’e götürdü. n 8’DE 

ATB İSKANDİNAV 
PAZARINA AÇILDI

n ANTAL-
YASPOR, Ha-
tayspor’a karşı 2-0 
geriye düştüğü maçı 
3-2 kazanarak bu 
sezonki ilk 3 puanı 
hanesine yazdırdı. 
Akrepler, Alex De 
Souza’nın yönetimin-
deki ilk galibiyetini 
yaşadı. n SPOR’DA 

ALEX’E HEDİYE 

ÖZEL 
HABER

ERTUĞRUL
GÜN 

BÖCEK, BİRİNCİ SIRADA

ÖNER, ÇİFTÇİLERLE BULUŞTU

ZEHİR 
ZEMBEREK 

AÇIKLAMALAR



2 HABER>>27 Ağustos 2024 SALI

   

I  
“Telli sazdır bunun adı 

/ Ne ayet dinler ne kadı / 
Bunu çalan anlar kendi / 
Şeytan bunun neresinde”. 

Yalçın Duman’la şiire 
müzik eşliği konusunda 
görüş alışverişinde bulu-
nurken yukardaki dörtlük 
altyazı olarak geçiyordu 
aklımdan. Şiire müzik 
eşliğini konuşmamızın se-
bebi de Yalçın Duman’ın 
Ahmed Arif için düzenle-
yeceği etkinlikti. 

Şiirlere müzik eşliği ola-
cak ise bilindik şarkı-türkü 
olmamalı, dedim, dinleyi-
ci o şarkı-türküdeki sözün 
peşine takılıyor, bu arada 
şiir de güme gidiyor. 

Girişteki Dertli’nin 
dörtlüğündeki “telli saz” 
ifadesinin ilk çağrışımı 
bağlamadır. Ancak iske-
le-sancak fakirdeki çağrışı-
mı sözdür, sözcüktür. Her 
hece bir mızrap vuruşuy-
du dilde ve sözcüklerin 
vurgusu bizde özgün bir 
müzik lezzeti bırakıyordu. 
Bu cümleden hareket-
le şiire eşlik müziğinin 
mızraplı çalgılarla değil 
yaylı sazlarla (keman, 
kemane, kabak kemane, 
kemençe, rebap, yaylı 
tanbur) yapılmasının daha 
uygun olacağını düşün-
düm. Yaylı sazın seçeneği 
ise insan sesine en yakın 
çalgı olan ney olacaktır 
şüphesiz. Şiirin mızraplı 
çalgı olduğunu düşünür-
sek, ki öyledir, yaylı saz 
o ezgiye uzun yaylarla 
bir altyapı çalacaktır. Batı 
müziği ifadesiyle kontr-
puan… Ancak çalınacak 
ezgi bilindik bir eser değil 
doğaçlama olmalıdır. 

Bu ayrıntıyı nasıl yaka-
ladın, diye sorarsanız, bir 
etkinlikte hikâye de yazan 
bir belediye başkanı kendi 
öyküsünü seslendirirken 
keman çalan bir müzis-
yen Aşık Veysel’in “Uzun 
ince bir yoldayım” adlı 
türküsünü çaldı. Ben fakir 
de o bilindik türkünün 
peşine takılıp seslendirilen 
öyküyü kaçırdım. Yalçın 
Duman ile Ahmed Arif 
şiirlerine müzik eşliğini 
konuşurken belleğimdeki 
bu fotoğraftı yukarıdakileri 
düşündürüp de söyleten. 
Ah bu çağrışım kuşları…

 II
Şeylere, hemen her 

şeye, bir ad vermek ilk 
soyutlamasıdır insanın. 
Böylece oluşan sözcük-
ler/kavramlarla iletişim 
kolaylaşacaktır. Dillerin 

yolculuğu…
Şeylere ad verirken 

insanın renk görme 
ayrıcalığı elbette ifade 
zenginliği katacaktır 
dillere. 

“Alma” demişiz kır-
mızısından elmanın. Dil 
yolculuğunda “a” “e”ye 
dönüşecektir zaman 
içinde. 
Renklerin kendi içlerin-

deki ton farkları da söz-
cüklere yansıyacaktır ister 
istemez. Kıpkırmızı, sap-
sarı, yemyeşil, masmavi, 
bembeyaz vb. Limonun 
renginden limoni, fıstığın 
yeşilinden fıstıki… Denizin 
mavisine giderken su yeşi-
li, tirşe, turkuaz… Mavisini 
koyultan denize lacivert 
demişiz. Derken, akide 
şekerinin pembesinden 
şeker pembesi… Katran 
karası, zifir karası, kurum 
karası… Mor bir deniz 
kabuğundan elde edilen 
renktir. O deniz kabuğu 
nadir bulunduğu için de 
antik çağın Roma’sında 
zenginliğin simgesidir mor. 
Leylak, mora bir sıfattır, 
tıpkı sümbül moru gibi. 

 III
Uzayda “serseri mayın” 

olan göktaşı bir gezegenin 
çekim alanına yakalandı-
ğında atmosferdeki sür-
tünmeyle yanarak düşer. 
Bu alevli yolculuk gökta-
şının gömülme törenidir. 
Düşen göktaşı yeryüzüyle 
buluşup gömülürken ora-
da yeni bir hayat başlar. 
O gezegende olmayan 
elementlerin toprağa 
karışması ne zenginliktir 
ama. 

 IV
Doğanın ve kâina-

tın temel yasası zıtların 
birliği olduğu denli şeyler 
arasındaki ilişki ve ileti-
şimdir. Olguları anlamaya 
ve anlatmaya çalışırken 
büyük fotoğrafı görme-
den ve/veya görmezden 
gelerek şeylere bakmanın 
sonucu kaçınılmaz yanılgı 
olacaktır.      

 V
“Büyük ve kalıcı olan 

her kitapta belirsizlik, çok 
anlamlılık vardır” der 
Borges, “Kitap, okurunun 
çehresini belirginleştiren 
bir aynadır, ama yazar 
eserinin önem ve anlatı-
mından habersizmiş gibi 
davranmalıdır.”

Yazarın kurguladığı o 
metnin satır aralarından 
arka plana geçen okur, 
çehreler galerisinde bir 
gezgindir artık. O metinin 
salt yazara ait olmaması 
boyutudur bu, herkes için 
değişik ve devinik algılar 
içermesi. Rüya içindeki 
rüyanın gerçekliği… Oku-
run kendine büyü yap-
ması ve şimdiki zamanın 
sonsuzluğu.

GAZANFER ERYÜKSEL

Telli saz 
şiir ve müzik

Büyükşehir Belediye-
si, Büyük Taarruz ve 
Başkomutanlık Meydan 
Muharebesi’nin 102. 

Yıldönümü ve 30 Ağustos Zafer 
Bayramı’nı Cumhuriyet Meyda-
nı’nda çeşitli etkinliklerle kutla-
yacak. Kutlamalar, 29 Ağustos 
Perşembe günü Cumhuriyet Mey-
danı’nda başlayacak. 29 Ağustos 
Perşembe 20.30’da 3’üncü Piyade 
Eğitim Tugayı Bölge Bando Ko-
mutanlığı konseri düzenlenecek. 
Ardından saat 21.30’da Antalya 
Büyükşehir Belediyesi Bando 
ve Kent Orkestrası sahne alacak. 
30 Ağustos Cuma günü ise saat 
09.15’te Atatürk Anıtı’na çelenk 
sunumu ile başlayacak törenler 
saat 09.45’te 30 Ağustos Zafer 
Bayramı’nın 102. yılı kutlama 
programı ile devam edecek.

SİMGE SAĞIN  VE DJ MERT 
AYDIN KONSER VERECEK
Antalya Büyükşehir Belediye-
si tarafından 30 Ağustos Zafer 
Bayramı kutlamaları kapsamında, 
ünlü şarkıcı Simge Sağın konseri 

düzenlenecek. Simge konseri 
öncesi 19.30’da Dj Mert Aydın 
sahne alacak. 21.00’da ise ünlü 
sanatçı Simge Sağın Antalyalı-
larla buluşarak Zafer bayramı 
konseri verecek. Konsere tüm 
Antalyalılar davetli. 

ŞAHİKA ERCÜMEN DALIŞ 
GERÇEKLEŞTİRECEK
Öte yandan, 30 Ağustos Zafer 
Bayramı’nın 102. Yıldönümü 
kutlamaları kapsamında Şahika 
Ercümen yeni zaferlere imza 
atmak üzere Türkiye Serbest 
Dalış Şampiyonasına katılacak. 
Şampiyona 30 Ağustos-3 Eylül 
tarihleri arasında Antalya’da dalış 
turizminde çok önemli bir yere 
sahip olan Kaş ilçesinde gerçek-
leşecek. n BÜLTEN/
BÜYÜKŞEHİR BELEDİYESİ 

BÜYÜKŞEHIR ÇEŞITLI ETKINLIKLER HAZIRLADI

30 AĞUSTOS 
COŞKUSU 

Antalya Büyükşehir 
Belediyesi, 30 Ağustos 
Zafer Bayramı’nı coş-
kuyla kutlamaya ha-
zırlanıyor. Zafer Bayra-
mının 102. Yıldönümü 
30 Ağustos Cuma saat 
21.00’da Cumhuriyet 
Meydanı’nda ünlü 
sanatçı Simge Sağın 
konser verecek. 

MURATPAŞA Belediyesi, 30 
Ağustos’ta Başkomutanlık Mey-
dan Muharebesi’nde kazanılan 
büyük zaferle sonuçlanan Büyük 
Taarruz’un102’nci yıl dönümü 
etkinlikleri kapsamında Türkiye 
Cumhuriyeti’nin tapu senedi Lozan 
Barış Anlaşması’na uzanan uzun 
yolu konuşacak. 

Emekli Albay ve araştırmacı 
yazar Atilla Güler’in konuşmacı 

olacağı konferans, 29 Ağustos Per-
şembe, Prof. Dr. Erdal İnönü Kent 
Parkı’nda saat 19.00’da başlaya-
cak. “Şanlı Kop Dağı Savunması”, 
“Kafkasya: Zafer, İhanet ve Hü-
zün”,“Balkanlara Hüzünlü Veda” 
isimli kitapları bulunan Güler, 
konferansın ardından imza günü de 
gerçekleştirecek. 

n BÜLTEN/MURATPAŞA 
BELEDİYESİ

LOZAN’A GİDEN SON 
ZAFER KONFERANSI

ANTALYA’DA yaşayan yerleşik 
yabancılar ve tatile gelen yabancı 
turistlerin sorunlarına tercüman 
olan Turist Destek Hattı’nın 
sahibi Kamran Shukurov, Antalya 
Valisi Hulusi Şahin’den, Büyük-
şehir Belediye Başkanı Muhittin 
Böcek’ten, Muratpaşa Belediye 
Başkanı Ümit Uysal ve Kon-
yaaltı Belediye Başkanı Cem 
Kotan’dan projelerini anlatmak 
üzere randevu istediklerini ancak 
dönüş olmadığını dile getirmişti. 
Turunç Masa hizmeti ile bilinen 
Muratpaşa Belediyesi’nden yanıt 
gelmesinin ardından Shukurov ve 
ortağı Şahin Çankaya Muratpaşa 
Belediye Başkanı Ümit Uysal ile 
biraraya geldi. Yapılan görüşme-
de yerleşik yabancıların talep ve 
şikayetlerine yanıt verebilmek 
ve çözüm bulmak için hazırlanan 
projenin protokolünün imza-
lanacağı öğrenildi. Muratpaşa 
Belediye Başkanı Ümit Uysal, 
Kamran Shukurov ve ortağı Şahin 
Çankaya ile yaptığı görüşmede, 
yapılacak işbirliği için proje 
hazırlanmasını isterken, “Murat-
paşa Yabancı İletişim ve Destek 
Hizmeti” adıyla hazırlanan proje, 
Belediye yetkililerine iletildi. 
Proje kapsamında, ilçedeki 

yerleşik yabancıların belediye 
çalışanlarıyla iletişimi için dil 
desteği verilecek. Belediye’nin 
çözüm merkezi olan Turunç 
Masa’ya ulaşan ilçedeki yerleşik 
yabancılara, Turist Destek Hattı 
tarafından kendi dillerinde hizmet 
verilmesi sağlanacak. Böylece 
yabancıların iletişimle ilgili dil 
problemi ortadan kaldırılırken, 
belediyenin etkinlik ve duyuruları 
da yerleşik yabancılara kendi 
dillerinde iletilecek.

İLETİŞİM SORUNU ÇÖZÜLECEK 
Başkan Ümit Uysal ile gerçek-
leştirilen görüşme ve yapılacak 
işbirliği hakkında bilgi veren 
Tourist Services Turistik Hiz-
metler Ticaret A.Ş. ortaklarından 
Şahin Çankaya, haberimizden 
sonra randevu taleplerine olumlu 
yanıt veren Muratpaşa Belediye 

Başkanı Ümit Uysal’a teşekkür 
ederek vizyonunu çok beğendik-
lerini aktardı. 
Hazırladıkları “Muratpaşa Ya-
bancı İletişim ve Destek Hizmeti 
Projesi” kapsamında hiçbir ücret 
talep etmediklerini kaydeden 
Çankaya, “Biz buraya gelerek 
yerleşen ve yaşamaya başla-
yan yabancılara destek vererek 
karşılaştıkları sorunları çözmek 
istiyoruz. Çünkü yabancılar, 
özellikle belediyelerde iletişim 
konusunda dil sorununu çok sık 
yaşıyorlar. Çalışanlarla iletişim 
kurmakta zorlanıyorlar. Bu proje 
ile yerleşik yabancılar ve belediye 
çalışanları arasındaki dil proble-
mini çözeceğiz. Biz bir şekilde 
tercümanlık yapmış, dil hizmeti 
vermiş olacağız. Turunç Masa’yı 
arayan yerleşik yabancı, belediye 
çalışanı ve bizim arkadaşımız 
3’lü konferans gerçekleştirecek” 
şeklinde konuştu.

SADECE ŞİKAYETLERE YANIT 
VERİLMEYECEK
Ayrıca, belediyenin etkinlik ve 
duyurularının da yerleşik yaban-
cılara kendi dillerinde iletileceği-
ni belirten Çankaya, aynı uygu-
lamayı Bodrum Belediyesi ile de 
gerçekleştirdiklerini aktardı. Mu-
ratpaşa’daki yerleşik yabancıların 
çoğunun Türkiye vatandaşlığı da 
bulunduğuna işaret eden Çanka-
ya, “Burada yaşayan yabancı bir 
kitle var. Bu insanlar neticede 
burada oy da kullanıyor. Sorunla-

rının da en iyi şekilde çözülmesi, 
etkinlik ve duyurulardan haberdar 
olmaları gerekiyor” diyerek, bu 
tür uygulamaların yabancıların 
yerleşik olarak yaşadığı diğer ilçe 
ve şehirlerde de yaygınlaşması 
gerektiğinin altını çizdi.

MURATPAŞA’DAN CEVAP 
BEKLENİYOR
Belediyeye gönderdikleri proje 
ile ilgili geri dönüş beklediklerini 
aktaran Çankaya, protokol imza-
landıktan sonra projenin hayata 
geçirileceğini kaydetti.

TURUNÇ MASA İLE TURİST 
DESTEK HATTI İŞBİRLİĞİ 
Hayata geçmesi halinde Muratpa-
şa’da yaşayan yabancı vatandaş-
ların 7/24 üç dilde hizmet veren 
“Muratpaşa Yabancı İletişim 
Merkezi”nden faydalanarak soru 
ve şikayetlerini rahatlıkla iletebi-
leceği ve hayatlarını kolaylaştıra-
bileceği proje kapsamında şunlar 
yer alıyor:Proje için seçilen özel 
telefon numarası çağrı merkezine 
ve Whatsapp/Telegrama enteg-
re edilecek. Seçilmiş bu özel 
numara üzerinden ücretsiz 7/24 3 
dilde (Türkçe, Rusça, İngilizce) 
çağrı merkezi hizmet verecek. 
Muratpaşa’da yaşayan yerleşik 
yabancılar (TC vatandaşı olanlar, 
oturma ve çalışma izni olanlar 
ve Muratpaşa’ya geçici olarak 
gelen misafirler) hizmetlerden 
7/24 yararlanabilecek. Yapı-
lan talep ve şikayetler, Çözüm 
Masası tarafından anında ilgili 
kurum ve kuruluşlara iletilecek. 
Yabancı dil konusunda TSC Çağrı 
Merkezi ile Muratpaşa Belediyesi 
Çağrı Merkezi arasında işbirliği 
gerçekleştirilecek. Yine Muratpa-
şa Belediyesi Turizm Zabıta ile 
Turist Destek Hattı arasında dil 
konusunda işbirliği yapılacak.  
n Murat ŞENTÜRK

UYGULAMA YAYGINLAŞTIRILACAK
Turist Destek Hattı yetkilileri, Muratpaşa Belediyesi 
ile yaptığı görüşme neticesinde Muratpaşa ilçesi 
sınırları içinde yaşayan yerleşik yabancılara 7/24 
hizmet verecek bir projeye imza atmaya hazırlanıyor. 
Önümüzdeki günlerde imzalanacak protokol ile bele-
diyeyi arayan turistler ilçedeki gelişmelerden haber-
dar olabilecek ve şikayetlerini rahatlıkla iletebilecek. 

ALANYA ilçesine demirleyen 
‘Azamara Journey’ adlı kruva-
ziyerdeki çoğunluğu ABD’li 
676 turist, kent merkezi ve ta-

rihi yerleri gezdi.Malta bandı-
ralı, 181 metre uzunluğundaki 
‘Azamara Journey’ adlı kru-
vaziyer, Antalya Limanı’ndan 

yola çıkarak Alanya 
Limanı’na ulaştı. 
Çoğunluğu ABD va-
tandaşı olmak üzere 
toplam 676 turist ve 
388 personelin bu-
lunduğu gemi limana 
demirledi. Gümrük 
işlemleri tamamlan-
dıktan sonra turistler 
gemiden inerek ilçe 
merkezi ve tarihi yer-
leri gezdi. Gemi saat 
18.00’de Limasol’a 
gitmek üzere Alanya 
Limanı’ndan hareket 
edecek.
n DHA

ALANYA’YA DEMİRLEDİ
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Hepimizin ha-
yatında var 
olan bir metal, 

alüminyum
Tenceresi, tavası, daha 

birçok ürün ile günlük 
yaşamımızda var.

1969 yılında bir fabri-
ka temeli atılır ve 1973 
yılında bu fabrika, günlük 
yaşamımızda bu kadar 
önemli olan alüminyumu 
üretmeye başlar.

Sadece alüminyum üret-
mekle de kalmaz, bir an-
lamda okul işlevi görerek 
mühendisler ve yetişmiş 
insan gücü de üretir.

2002 yılına geldiğimizde 
bu fabrika, 2200 işçi, 550 
memur ve 450 taşeron ol-
mak üzere toplamda 3200 
kişi için ekmek kapısı 
haline gelmiştir.

İşte bu fabrika, bugün 
konser iptali nedeni ile 
gündemimizde olan Sey-
dişehir'de açıldı. Bugün 
de, Seydişehir'de iptal edi-
len konserin geri planında 
da bu fabrikanın öyküsü 
yatıyor.

Etibank'a bağlı Seydişe-
hir Alüminyum 

Fabrikası özelleştirildi.

Kim aldı?
Bugün 'beşli çete'den 

birisi olarak bildiğimiz 
Cengiz Holding.

Satan kim?
AKP iktidarı.
Kamu kaynaklarının 

'özelleştirme' adı altın-
da peşkeş çekilmesinin 
ekonomik sonuçlarından 
çok daha önemli sosyal 

sonuçları oldu.
Anadolu'da kamu yatı-

rımı olarak yapılan bütün 
işletmelerde aynı zaman-
da bir işçi sınıfı da oluşu-
yordu. Örneğin, 1980 ön-
cesinde Antalya, dokuma, 
pil fabrikaları, ferro krom 
ile bir işçi kentiydi.

Yaşam kültürü de, bu-
nun üzerine kuruluyordu.

Özelleştirmeler ile bu 
kültür de bitirildi, dağıtıldı.

Bu nedenle bugün Sey-
dişehir'de Ülkü Ocakları 
böyle değneksiz dolaşa-
biliyor. Daha da acısı, 
Sözümona Seydişehir'in 

CHP'li belediye başkanı 
da, bu değneksiz gezenle-
re eşlik ediyor.

Suavi konserinin ipta-
linin geri planında, artık 
Seydişehir'de bilinç olarak 
işçi sınıfının olmadığı ve 
özelleştirmeler ile bu bilin-
cin sistemli olarak ortadan 
kaldırıldığını görmediğimiz 
sürece, sadece Seydi-
şehir'in CHP'li belediye 
başkanına 'KORKMA' 
demekten başka birşey 
yapamayacağız.

ALİ TAŞ

ALÜMİNYUM

Olay, Kaleiçi Yat Lima-
nı’nda meydana geldi. 
Limandaki marinaya 
gelen Yaşar P. ve Meh-

met D., ‘Asena’ isimli tur teknesi-
ne gitti. İkiliden biri, tekne sahibi 
İdris Ö.’ye bir tekne çalışanının 
kız kardeşini rahatsız ettiğini ileri 
sürdü. Bunun üzerine İdris Ö., 
tekneden gitmelerini istedi. Tek-
neden ayrılan Yaşar P. ile Mehmet 
D., kısa süre sonra kalabalık bir 
grup halinde ellerinde pala, bıçak 

ve sopalarla yeniden geldi.

SUÇ ALETLERİYLE BERABER 
YAKALANDI
Taraflar arasında çıkan kavgada, 
tekne çalışanı Sezer A., tekne 
sahibi İdris Ö., teknede staj 
gören 16 yaşındaki Yılmaz Ö. ve 
Mustafa G. yaralandı. Kavgayı 
görenlerin ihbarıyla bölgeye çok 
sayıda polis ve sağlık ekibi sevk 
edildi. Yaralılar, çevredeki en 
yakın hastanelere kaldırıldı. Kav-
ganın ardından kaçan Yaşar P. ve 
Mehmet D., Cumhuriyet Mey-
danı yakınlarında motorize polis 
timleri ve Cinayet Büro Amirliği 
ekipleri tarafından suç aletleriyle 
beraber yakalandı.

‘BİRİSİ DENİZE DÜŞÜNCE, 
KAVGAYI FARK ETTİM’

Kavgayı görenlerden Aydın 
Zengin, “Yat limanında teknelerin 
önünde kavga oldu. O esnada 
birisi denize düşünce, kavgayı 
fark ettim. Hemen uzaklaştım. 

Ambulans ve polisler geldikten 
sonra olay yerini terk ettim. Sade-
ce birisinin denize düştüğünü ve 
iki grup arasında kavga olduğunu 
gördüm” diye konuştu. n DHA

Pala 
ve bıçaklarla 

tekne 
bastılar

LİMANDA ÇATIŞMA 
Pala, bıçak ve sopa-
larla Kaleiçi Yat Li-
manı’na gelen öfkeli 
grup, kız kardeşlerini 
rahatsız ettiğini öne 
sürdükleri tekne 
sahibi ile 3 tekne 
çalışanını yaraladı. 
Saldırıya karışan Ya-
şar P. ile Mehmet D., 
gözaltına alındı.

ARKADAŞLARI ile 
Denizli’nin Acıpayam 
ilçesinden Salda Gölü 
Doğanbaba Halk Plajına 
yüzmek için gelen Hı-
dırcan Solkol, saat 17.00 
sıralarında gölde çırpın-
maya başladı. Solkol, va-
tandaşlar tarafından sahile 
çıkarıldı. Haber verilmesi 
üzerine olay yerine sağlık 

ve jandarma ekipleri sevk 
edildi. Hıdırcan Solkol, 
uzun süre kalp masajı 
yapılmasına rağmen ya-
şamını yitirdi. Solkol’un 
cenazesi savcının incele-
mesinin ardından Yeşilova 
Devlet Hastanesi morguna 
konuldu.Olayla ilgili 
başlatılan soruşturma 
sürdürülüyor. DHA

18 yaşındaki genç boğuldu

BURDUR’un Yeşilova 
ilçesinde bulunan Salda 
Gölü’ne giren Hıdırcan 
Solkol (18), boğuldu.

ANTALYA’da kanala uçan 
otomobilin sürücüsü Eyüp 
Alkan (33) ile 
yanındaki İsa El 
Ali (27), kazayı 
yara almadan 
atlattı.Kaza, saat 
09.00 sıraların-
da Kepez ilçesi 
Habipler Ma-
hallesi Kerkük 
Caddesi üze-
rinde meydana 
geldi. Kaynak 
işiyle uğraşan 
Eyüp Alkan 
ve İsa El Ali, Varsak’a gitmek 
üzere 07 MVK 56 plakalı 
otomobille yola çıktı. Sürücü 
Eyüp Alkan, bir süre Kerkük 
Caddesi’nden seyir halindeyken 
bilinmeyen nedenle direksiyon 
hakimiyetini kaybetti. Oto-
mobil, yol kenarındaki kanala 
uçup reklam panosuna çarptı. 
Kazayı görenlerin ihbarıyla it-
faiye, sağlık ve polis ekibi olay 
yerine sevk edildi. Sürücü Eyüp 

Alkan ve İsa El Ali kazayı yara 
almadan atlattı. Kısa sürede 

gelen sağlık 
ekibi, Alkan ve 
Ali’nin sağlık 
durumunu kont-
rol etti. Yapı-
lan kontrolde 
sürücüde alkole 
rastlanmazken, 
Alkan’ın ayakta 
durmakta 
güçlük çektiği 
görüldü.Basın 
mensuplarının 
sorularını ya-

nıtlayan Eyüp Alkan, “Kazanın 
nasıl olduğunu anlayamadım. 
Yansıma oldu, sonrasında ne 
olduğunun farkına varamadım. 
Ardından da araba kanala uçtu. 
Allah kurtardı. Otomobilde 
arkadaşım vardı. Hızlı değildim. 
Hızlı olsam otomobil parampar-
ça olurdu” dedi.Alkan, uyuşturu-
cu veya uyarıcı madde kullanıp 
kullanmadığının tespiti için 
hastaneye götürüldü. n DHA

UCUZ ATLATILDI

MANAVGAT ilçesinde 112 
Acil Çağrı Merkezine gelen 
‘Sarılar Mahallesinden Alzhe-
imer hastası babam kayboldu’ 
ihbarı Sarılar Jandarma Karakol 
Komutanlığı ekiplerini alarma 
geçirdi. İhbar üzerine verilen 
adrese giden jandarma ekipleri 
77 yaşındaki Mustafa Ayna’nın 
Alzheimer hastası olduğunu ve 
hava kararmasına rağmen eve 
dönmediğini belirledi.   Vatan-
daşlarında katılımıyla geniş 
çaplı arama çalışması başla-
tan Sarılar Jandarma Karakol 
Komutanlığı Asayiş ekiplerince 
yapılan araştırma ve soruşturma 

neticesinde yaşlı adamı 
Dolbazlar Mahallesin-
de bulunan ormanlık 
alanda buldu. Jandarma 
tarafından ailesine 
teslim edilen Mustafa 

Ayna’nın sağlık durumunun iyi 
olduğu bildirildi. n İHA

Alzheimer hastası 
ormanda bulundu   

Burdur’un Bucak ilçe-
sinde Kestel yolunda 
sürücüsünün hakimiyetini 
kaybetmesiyle virajda 
takla atan otomobildeki 
3 kişi yaralandı.Kaza, 
dün 19.00 sıralarında Kestel 
Köyü yolu Aladağ Burnu 

mevkisinde meydana geldi. 
Mehmet K., kullandığı 15 
ADA 504 plakalı otomobi-

lin hakimiyetini kaybetti. 
Virajı alamayan otomobil 
takla attı. Sürücü Mehmet 
K.’nin yaralanmadığı kazada 
otomobildeki 3 kişiye sağlık 
ekibi müdahale etti. 3 yaralı 
ilk müdahalenin ardından 
hastaneye götürüldü. n DHA

OTOMOBİL 
TAKLA ATTI
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Antalyaspor’a gelir sağla-
ması amacıyla Menderes 
Türel’in Büyükşehir Bele-
diye Başkanlığı döneminde 

hayata geçirilen ancak bir türlü istenilen 
noktaya gelinemeyen hafriyat ve moloz 
döküm tartışması kent gündemini 
meşgul etmeye devam ediyor. Antal-
yaspor hafriyat yolsuzluğu iddialarının 
soruşturulmasıyla ilgili olarak Gençlik 
ve Spor Bakanlığı tarafından müfettiş 
görevlendirildiği, Antalya Cumhuriyet 
Başsavcılığının ise iddialarla ilgili resen 
soruşturma başlattığı ifade edilmişti. 
Antalya Hafriyatçılar Odası Başkanı 
Özgür Bucaklı, düzenlediği basın top-
lantısında bu konuda vahim iddialarda 
bulundu. 

CİMER’E 216 ŞİKÂYET DİLEKÇESİ 
ULAŞTIRILDI
Oda yönetimi tarafından kendisinin 
haberi olmadan seçim kararı alınmasını 
eleştiren Bucaklı, “Oda olarak seçim-
lere 1,5 yıl varken, ortada hırsızlık, ar-
sızlık, namussuzluk, şerefsizlik yokken 
hiçbir gerekçe gösterilmeden olağa-
nüstü seçim kararı alındığını hepinizin 
bilmesini isterim. Yaşananlarla ilgili 
yargı süreci oluşmuş, yürütmeyi durdur-
ma kararı alınmış, siyasi parti gözet-
meksizin tüm seçilmişlere, bürokratlara 
iletilmiş, CİMER’e 216 şikâyetdilekçesi 
ulaştırıldı. Antalya’da 1 milyar TL’nin 
üstünde hafriyat kazancı mevcuttur. 
Ancak bugün gelinen noktada kazanç 
kamuyu zarara uğratarak ranta dönüş-
türülmüş ve ekmeğinin derdinde olan 
esnafımızın bağlı olduğu odamızın 
‘yanlışa dur’ dediği için cezası kesildi. 
Antalya’da hafriyat haksızlığını ortadan 
kaldırmak ve oda üyelerimizin ekmek 
kavgasına haram düşmemesi adına 
konuyu yargıya taşıyarak, Antalya Bü-
yükşehir Belediyesi tarafından kullanım 
hakkı verilen Antalyaspor hafriyat ala-
nıyla ilgili yürütmeyi durdurma kararı 
almıştık. Yürütmeyi durdurma kararı 
alınmasına istinaden ‘10 gün süremiz 
var’ diyerek belediyenin gücünü de 
arkalarına alarak esnafımıza zulüm 
yaptılar. Esnafımıza ekstra maliyetler 
çıkardılar, mesela ruhsat esnasında kazı 
ücreti ödenmiş yerden çıkan hafriya-
tı başka bir yere döktüğü zaman da 
esnafımızdan ikinci kez döküm ücreti 
istediler” dedi. 

SİLAH GÖSTERİP, TEHDİT ETTİLER
Antalya Büyükşehir Belediye Mecli-
si’nin 15 Ocak 2024 tarihinde belediye-
nin iştirakçi kuruluşu Sosyal Hizmetler 
A.Ş.’ye Antalyaspor Hafriyat Şirketinin 
ortak ettiğini ifade eden Bucaklı, “Yol-
dan geçen herkes belediyenin şirketine 
ortak olabilir mi? Boş hatta zarar eden 
bir şirketi Antalya’ya ortak etmek 
kanuna aykırıdır, cumhurbaşkanlığı 
izni gerekmektedir. Bunun adı; kanuna 
arkadan dolanmaktır. 
Bu şirketin sahiplerinden bazıları 
esnafımıza “Bize para ödeyeceksin, biz 
mafyanın adamlarıyız” diyerek silah 
gösterip, tehdit ettiler. Antalyaspor’u 
arkalarına alarak mafyamatik hareketle-
re başladılar. Bir örnek vermek gere-
kirse, Döşemealtı’nda silah gösterip, 
tehdit ettiler. Biz de karakola şikayette 
bulunduk ama savcılık ‘kamu olayı bu’ 
diyerek ifadelerimizi adliyede vermemi-
zi istedi. Bir sonuç çıkmadı” iddiasında 
bulundu. 

ARKAMDAN OYUN ÇEVİRDİLER 
Tehdit aldığını vurgulayan Bucaklı, 
“Bizim işimiz siyaset değil diyerek 
üyelerimizin ekmek kavgasını anlatmak 
için oda başkanı olarak çalmadık kapı 
bırakmadım. Siyasi parti gözetmeksizin 
herkesin kapısını çaldım, bürokratlara 
anlatarak çare aradım. Dava açtım, 
resmi şikayetlerde bulundum, yeri 
geldi tartıştım, yeri geldi karakolluk 
oldum. Ben çare aradıkça arkamdan 
oyun çevirmek istediler. Oda üyelerine 
karşı mahcup bırakmak için yapmadık 
iş bırakmadılar.Bana haber verilmeden 
yönetim kurulumun toplantı yapmaya 
karar verdiğini öğrendim. Seçime 1,5 

yıl varken, yönetim kurulu bensiz 24 
Temmuz 2024 tarihinde toplantı yapa-
rak acil seçim kararı aldı. Acil seçim 
kararı alınması için bizim yönetim 
olarak odayı dolandırmamız gerekiyor. 
Öyle durup, dururken canım sıkıldı 
diyerek acil seçim çağrısı yapılması 
yasal değil. Hiçbir sebep olmadan, 
başkana bilgi verilmeden odanın seçime 
götürülmeleriyle ilgili Ticaret Bakanlı-
ğı’na itiraz dilekçemi sundum. Şimdi 29 
Ağustos 2024 tarihinde Esnaf Odaları 
Birliği’nde saat 15.00 ile 17.00 arası 
olağanüstü kongreye gidiyoruz” sözleri-
ne yer verdi. 

KUKLA ODA YÖNETİMİ İSTİYORLAR 
Bucaklı konuşmalarına şöyle devam 
etti: “Antalyaspor’u boş şirketlere 
ortak yaparak, döküm sahası açılmadan 
döküm sahasına giren malzeme harici 
malzeme alınması yasaya uygun de-
ğildir ama kanunu, mevzuatı, kuralları 
hiçe sayıyorlar.Amaç, işi kılıfına uy-
durmak!Bu şirketler kaşe şirketi olarak 
kurulmuş.Lütfen ekmeğinize ve Antal-
yaspor’un parasına sahip çıkın!Kazıya 
başladığın anda müteahhit, hafriyatçı 
firmaya kaşe vurması durumunda yapı-
lacak hiçbir şey kalmayacak. 
Müteahhit firmanın ruhsatına bu 
kurulan şirketler kaşe vurunca baş-
ka hiçbir hafriyat şirketi o inşaatta iş 
yapamayacak. Yapabilmesi için kaşe 
şirketlerinden izin alması gerekecek. 
Kamyoncudan alınan ücret haricinde 
bir de saat başı makineciden ücret alma 
hedefindeler.Bir de bunlar yaşanırken 
Allah’tan korkmaz, kuldan utanmazlar 
oda adına benden yazılı teminat iste-
diler. Sözde sözleşmede bir daha dava 

açmamam istendi! İpler koptu! Bundan 
sonraki süreçte kendi işlerine uygun 
oda yönetimi istedikleri için acil seçime 
gittiler. Tüm yönetim kurulu üyelerim 
bu sisteme ayak uydurmak için se-
çim kararı aldı.Yıllık 1 milyar TL’nin 
üzerinde hafriyat gelirinin yüzde 10’u 
bile Antalyaspor’un kasasına gitmeme-
si adına sistem oluşturuyorlar. Kanun 
belli, mevzuat belli! Çok kolay olan 
yolu zora çevirerek rant elde ediyorlar.
Yapılacak iş bellidir!Kazı, dolgu, inşaat 
ruhsatlarının arkasında bu anlatacak-
larım tek tek yazmaktadır. Kazı dolgu 
ücreti resmi olarak müteahhitten alınır, 
kazıya başlandığında hafriyat için 5 
merkez ilçelerine döküm sahaları açılır. 
Hafriyatçı Antalya’da çıkan hafriyatın 
yüzde 80’i geri dönüşümde kullanıl-
maktadır. Geri dönüşümde kullanama-
dığı hafriyatı döküm sahalarına dökerse, 
döküm ücreti öder ve sistem çok kolay 
çalışır. Şimdilerde çiftçiye gözlerini 
diktiler. Çiftçi zor durumda olmasına 
karşın tarım arazilerinden de hafriyat 
ücreti alma hedefindeler.”

ANTALYASPOR 1 MİLYAR 
LİRADAN OLDU
Seçimi kazanacağını ifade eden Bu-
caklı, “Can güvenliğimden yana bir 
korkum yok. Allah’ın verdiği canı Allah 
alır. Hafriyat için bir firma kurmaya 
gerek yok. Antalya Büyükşehir Bele-
diyesi bunu kendisi yapabilir. Belediye 
kendisini topladığı parayı Antalyaspor 
Derneği üzerine yatırsın. Sitem doğ-
ru yapıldığı zaman Antalyaspor’un 
kasasına yıllık 1 milyar lira girecek. 
KOM Müdürü ile bizzat görüştüm. Ama 
polislerimiz de savcılık tarafından bir 
soruşturma izni verilmediği için bir şey 
yapamadıklarını söylediler. Kendileri 
benim haklı olduğumu söylediler. 2 
yıldır bu konular gündemi meşgul edi-
yor. Bu yaşananlarla ilgili savcılığa oda 
adına başvuruda bulunduk” sözlerine 
yer verdi. 

SUÇ DUYURUSUNDA BULUNACAK
Özgür Bucaklı, bazı yönetim kurulu 
üyelerinin aldığı, kanunsuz olduğunu 
iddia ettiği kararla ilgili, ayrıca B.Ö. 
ve O.E.’nin kendisini tehdit edip şantaj 
yaptıkları suçlamasıyla Antalya Cumhu-
riyet Başsavcılığına suç duyurusunda 
bulunacağını da söyledi. 
n ERTUĞRUL GÜN 

ANTALYASPOR’UN 
1 MILYAR LIRALIK 
HAFRIYAT GELIRI 

NEREYE GITTI?

YOLSUZLUK 
İDDİASI 
Antalya Hafriyatçılar Odası Başkanı Özgür Bucaklı, kentteki tüm hafriyat gelirlerinden 
Antalyaspor’a aktarılması gereken payın ödenmediğini öne sürdü. Antalyaspor Hafriyat 
Limited Şirketi'nin, belediye şirketine ortak edilerek rant sağlandığını iddia eden Bucaklı, 
bunun sonucunda Antalyaspor’un yıllık 1 milyar liralık gelir kaybına uğradığını savundu

KONYAALTI ilçesinde Milli Eğitim Mü-
dürlüğü’nün inceleme başlattığı 2 kaçak 
Rus okulu dışında, Ukraynalı ve Ruslara 
ait ‘oyun evi’ adı altında 3 kaçak anaokulu 
ve kreş ortaya çıktı. Özel Türk okullarını 
broşür bastırıp kötüleyen kaçak okullarla 
ilgili suç duyurusunda bulunulacak.
Rusya ve Ukrayna arasındaki savaş son-
rası, iki ülkeden yoğun göç alan Antal-
ya’da, Rus ve Ukraynalıların kuaförlükten 
emlakçılığa, evde yemek 
yapıp satmaktan evlerini 
günübirlik otel gibi kira-
lamaya birçok sektörde 
kaçak ve kayıt dışı 
faaliyetleri, kent iş ve 
ticaret dünyasında büyük 
sorun oluşturdu. En son 
Konyaaltı ilçesinde 2 
kaçak Rus okulu ortaya 
çıktı. İl Milli Eğitim 
Müdürlüğü’nün başlattı-
ğı incelemede, okulların 
herhangi bir kayıt veya 
ruhsatının olmadığı 
öğrenildi.

KONYAALTI, KAÇAK OKULLARLA DOLDU
Okullarla ilgili süreç devam ederken, 
Konyaaltı’nda yine Rus ve Ukraynalılara 
ait belediyeden ‘oyun evi’ ruhsatı alınarak 
anaokulu ve kreş olarak işletilen 3 kaçak 
okul daha belirlendi. ATSO 48’inci Grup 
Eğitim Faaliyetleri Meslek Komitesi’nden 
meclis üyesi Kenan Çelik, Rus ve Ukray-
nalılara ait kaçak okul sorununu ATSO 
ağustos ayı meclisinde gündeme taşıdı.

REKLAMA VE KAYITLARA DEVAM EDİYORLAR
İl ve ilçe milli eğitim müdürlüklerinde 
hiçbir kaydı olmayan kaçak okullar, sosyal 
medya ve web sitesi reklamlarının yanı 
sıra broşür bastırıp, Konyaaltı’nda Rus 
ve Ukraynalı nüfusun yoğun yaşadığı 
bölgede reklam yapmayı sürdürüyor. Kon-
yaaltı’nda bir Türk kurs merkezi içerisinde 
ayrı isimle faaliyet gösteren bir Rus okulu, 
incelemeler sonunda kapatıldı. Ancak 
Rusça ismiyle bir apartmanın giriş katında 
faaliyet gösteren, Milli Eğitim Müdürlü-
ğü’nce hiçbir kaydı olmadığı belirtilen ve 
‘Rus okulu’ adı altında reklam ve tanıtım-
larda bulunan okul inceleme süreci devam 
ederken; broşür bastırıp Rus ve Ukray-
nalı nüfusun yoğun olduğu mahallelerde 
dağıtıyor.

TÜRK OKULLARINI KÖTÜLEYEN BROŞÜR
Rusça broşürlerde, eğitim yılı açılışına 
az zaman kaldığı, 6-14 yaş grupları için 
kontenjanların neredeyse tükendiği, acele 
edilmesi gerektiği belirtilerek, Türk okul-
ları da şu şekilde kötüleniyor; ‘Özel Türk 
okullarından üç kat daha ucuz ve on kat 
daha kaliteli. 6-7 yaş arası çocuklar için 
okul hazırlık. Rusya Federasyonu Okulu 
1-7. Sınıflar. En iyi eğitim platformu ve 
profesyonel öğretmenler. Rusya Federas-
yonu’ndaki bir okula resmi bağlılık Rusya 
ve Türkiye’den ayrılmadan sertifikayı 
geçme. Çocukların anadilinde uyumlu 
gelişimi ve sosyalleşmesi. Yatılı eğitim de 
mevcuttur.’

MERDİVEN ALTI OKUL VE KREŞLER
Eğitim işverenleri olarak özel okullar, kurs 
merkezleri, anaokulları ve kreşlerin çok 
büyük sıkıntıları olduğunu belirten Kenan 
Çelik, “Merdiven altı tabir edilen ruhsatsız 
ya da aldığı ruhsatın yetki sınırlarını çok 
aşan uygulamalarla karşı karşıyayız. Bir 
ülkede eğitimin kontrolü, yasalarla devle-
tin elindedir. Milli Eğitim Bakanlığı’ndan 
ruhsat alınmadan eğitim faaliyeti yapıla-
maz. Yalnız Antalya şu an bırakın ruhsatı, 
ruhsatla hiç alakası olmayan yerlerde okul 
adı altında eğitim-öğretim yapılıyor” diye 
konuştu.

BAŞVURULARI BİLE YOK
2 kaçak Rus okulunu örnek gösteren 
Çelik, bakanlıkta bu okulların başvurusu 
ve ruhsatının olmadığını belirterek, “Rus 
okulu veya Ukrayna okulu adı altında 
Konyaaltı’nda kiraladıkları birkaç büroyla 
ciddi sayıda öğrenciyle eğitim-öğretim 
yapıyorlar. Bu konuları il ve ilçe milli 
eğitim müdürlüklerine ulaştırıyoruz ama 
gerekli müdahaleler hızlı ve etkili şekilde 
yapılmadığı için faaliyetler iki yıldan fazla 
zamandır sürüyor” dedi.

TÜRK OKULLARINDA OKUYABİLİYOR
Antalya’da bakanlıktan ruhsat almış, izinli 
ve denetime açık biri Konyaaltı, diğeri 
Muratpaşa’da 2 resmi Rus okulu olduğunu 
anlatan Kenan Çelik, “Bu okullarda Rus 
ve Ukraynalı vatandaşların çocukları oku-
yabilir. Rus veya Ukraynalı çocuklar, Türk 
okullarında da misafir öğrenci statüsünde 
okuyabilir. Eğitim sektörü, çok zor bir 
sektör. İnsanlar yatırım yapıyor, bir okul 
en az 70-80 kişi çalıştırıyor ve sorumlu-
lukları çok büyük. Bu konuda devletin 
hızlı ve etkili çalışmasını istiyoruz” diye 
konuştu.  n DHA

RUSLARDAN 
KAÇAK OKUL

Kenan Çelik

 ROMANYA 
VATANDAŞI

ODASINDA ÖLÜ 
BULUNDU

Alanya ilçesine tatile gelen Romanya 
vatandaşı Ailoaie Costelmugurel (58), 
konakladığı otelin odasında ölü bulundu.
Olay, dün sabah 09.30 sıralarında Konak-
lı Mahallesi’ndeki bir otelde meydana 
geldi. Tatile gelen Romanya vatandaşı 
Ailoaie Costelmugurel’in uzun süre 
dışarı çıkmaması üzerine otel personeli 

odasını kontrol etti. Costelmugurel’in 
hareketsiz yattığını fark eden persone-
lin ihbarı üzerine otele sağlık ekibi ve 
jandarma sevk edildi. Sağlık ekibinin 
kontrolünde Costelmugurel’in hayatını 
kaybettiği belirlendi. Costelmugurel’nin 
cenazesi otopsi için Antalya Adli Tıp Ku-
rumu’nun morguna götürüldü. n DHA 
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Antalya’daki belediye başkan-
ların eski adı Twitter olan X 
hesaplarını mercek altına aldık. 
Büyükşehir Belediye Başkanı 
Muhittin Böcek, Ocak 2013 

tarihinde katıldığı X hesabında 354 binden 
fazla kişi tarafından takip ediliyor. Böcek’in 
paylaşımlarını görüntüleyen kişi sayısı ise 
ortalama 100 bin kişiye ulaştı. Bu rakamlarla 
Böcek, İstanbul Büyükşehir Belediye Başka-
nı Ekrem İmamoğlu ve Ankara Büyükşehir 
Belediye Başkanı Mansur Yavaş’ın ardından 
en çok takip edilen üçüncü CHP’li belediye 
başkanı oldu. Böcek’i Bursa ve İzmir belediye 
başkanları takip etti.

BAŞKAN YILDIRIM’IN HESABI YOK 
Muratpaşa Belediye Başkanı Ümit Uysal 84,6 
bin kişi tarafından takip edilirken, Konya-
altı’nın çiçeği burnunda Belediye Başkanı 
Cem Kotan ise en düşük takipçi sayısı olan 
başkanlar arasında yer aldı. Kotan’ı 1.820 kişi 
takip listesine aldı. Teleferik kazasında bir 
süre cezaevinde kaldıktan sonra tahliye edilen 
Kepez Belediye Başkanı Mesut Kocagöz 5 
bin 834 kişi tarafından takip edilirken, Aksu 
Belediye Başkanı İsa Yıldırım’ın ise bir X 
hesabı olmadığı ortaya çıktı. Facebook’u çok 
aktif kullanan Başkan Yıldırım’ın X hesabının 
neden açmadığı ise bilinmiyor. 
n ERTUĞRUL GÜN/ÖZEL HABER 

BAŞKAN BÖCEK’TEN 
X’TE TAKİPÇİ REKORU
Sosyal medyayı aktif bir şe-
kilde kullanan Büyükşehir 
Belediye Başkanı Muhittin 
Böcek, X hesabında 354 bin 
takipçiye ulaştı. Böcek CHP’li 
başkanlar arasında en fazla 
takipçisi olan üçüncü başkan 
olurken CHP’li Aksu Belediye 
Başkanı İsa Yıldırım’ın ise X 
hesabının olmadığı gözlendi.  

Antalya’nın tarihi ve turistik bölgesi 
Kaleiçi, her yıl binlerce yerli ve yabancı 
turistin ziyaret ettiği önemli bir nokta. 
Şehrin simgelerinden biri olan Kaleiçi, 
tarihi yapıları, dar sokakları ve limanı 
ile turistlerin ilgisini çekerken, bölgeye 
girişte bulunan yeraltı çöp konteynerleri 
hem esnafı hem de ziyaretçileri rahatsız 
ediyor. Kaleiçi’nin giriş noktasındaki 
yeraltı çöp konteynerleri, özellikle yaz 
aylarında artan sıcaklıklarla birlikte 

daha büyük bir problem yaratmaya 
başladı. Restoranların yemek atıklarını 
döktüğü konteynerler, uygun şekilde 
boşaltılmadığında veya temizlenme-
diğinde etrafa koku yaymaya başladı. 
İşletme sahipleri ve vatandaşlar kontey-
nerlerin daha sık boşaltılması gerektiği-
ni belirterek, boşaltma işleminden sonra 
dezenfektenin sık sık yapılması istedi. 

TURİZME ZARAR VERİYOR 
Çöp konteynerlerinin etrafında oluşan 

kirlilik, sadece koku problemiyle sınırlı 
kalmıyor. Aynı zamanda geri dönüşüm 
çalışanlarının, çöp toplama işlemi sıra-
sında araçlarını konteynerlerin yanına 
park etmeleri de görüntü kirliliğine 
neden oluyor. Binlerce ziyaretçi Kalei-
çi’ne doğru adım attıklarında ilk olarak 
konteynerlerin çevresindeki bu düzensiz 
görüntüyle karşılaşıyor. Özellikle turist-
lerin yoğun olarak gezdiği ve fotoğraf 
çektiği bir bölgenin girişinde böyle bir 
manzaranın olması, Antalya’nın turizm 
potansiyelini olumsuz yönde etkileyebi-
lecek bir sorun olarak öne çıkıyor.

YEMEK ARTIKLARI ORTALIKTA 
Çöp konteynerinden kaynaklı koku 
şikayetinin kendilerine kadar geldiğini 
ifade eden Tuzcular Mahalle Muhtarı 

Uğur Çetin, “Belediyemizin daha sık 
temizlemesi gerekir. Boşaltma sırasın-
da kamyondan pis sular akıyor. Bu da 
kokuya neden oluyor. Çöpler alındıktan 
sonra iyice dezenfekte edilmesi gerekir. 
Buraya tüm restoranlar yemek atıklarını 
döküyor. 

Restoranların attığı çöp poşetleri geri 
dönüşüm çalışanlarımız tarafından içe-
risindeki geri dönüşüm atıklarını almak 
için parçalanıyor. 

Parçalandığı zaman da etrafa kökü 
koku yayılıyor. Özellikle yazın geri 
dönüşüm çalışanlarının bu konteynerle-
re müdahalesi yasaklanmalıdır. Çöpleri 
gerekirse 2-3 poşete katarak atmalıyız. 
Burası Antalya’nın açılan kapısı. Adeta 
şehrin vitrini” dedi. 
n ERTUĞRUL GÜN/ÖZEL HABER 

TARİH ÇÖP KOKUYOR
Antalya’nın gözde turizm merkezi Kaleiçi’nin giriş nok-
tasında bulunan yeraltı çöp konteynerleri tepki çekiyor. 
Restoranların yemek atıklarını döktüğü çöp konteyner-
lerinden çıkan kokular, esnafta ve ziyaretçilerde rahat-
sızlık yarattı. Çöpler görüntü kirliliğine de neden oldu. 

KÜLTÜR ve Turizm Bakan-
lığı’nın mart ayında hizmete 
soktuğu Antalya Kemer Çamyuva 
Atık Su Arıtma Tesisinde yaşanan 
koku problemi ile ilgili Kemer 
Kaymakamı Ahmet Solmaz 
tesislerde incelemelerde bulun-
du.  Solmaz. "Burada bulunan 
vatandaşlarla birlikte tesisin içine 
gireceğiz ve teknik konularda 
arkadaşlarımız bize yardımcı 
olacaklar. Kafanızdaki soruları 
çekinmeden bize sorabilirsiniz. 
Saklanan veya bilinmeyen bir 

husus yok. Teknik konularda 
eksik bilgilerimiz varsa, bunları 
da netleştirip konuyu çözüme 
kavuşturacağız. İyi niyetli bir 
şekilde bu tesiste bilgilerimizi 
alırız” dedi.

YENİ OLDUĞU İÇİN KOKU 
YAPIYOR
  Kemer Çamyuva Atık Su Arıtma 
Tesisinde görev yapan Çevre 
Mühendisliği Hasan Güleç, ise 
“Kültür ve Turizm Bakanı Meh-
met Nuri Ersoy beyin açılışını 

yaptığı sırada biz test aşamasın-
daydık tesisi devreye almamıştık 
şimdi tesis devreye giriyor. Bakan 
beyin kendisi de test açılışı olarak 
belirtmişti. İki haftadır tesisimize 
atık su almaktayız. Henüz tam ola-
rak faaliyete geçmedi. Atık suyu 
arıtabilecek duruma gelebilmemiz 
için aktif çamurun oluşması gere-
kiyor. Tesise ilk atık suyu aldığı-
mız için koku durumu yaşanıyor. 
Tesis tam anlamıyla faaliyete 
geçtiğinde koku sorunu tamamen 
kalkacaktır. “ dedi. n İHA 

ÇAMYUVA’DA KOKU KRİZİ

ANTALYA’NIN ilk yerleşim bölgeleri 
arasında yer alanBalbey Mahallesi’nde 
güvenlik sorunu her geçen gün biraz 
daha artıyor. Bölgede uyuşturucu başta 
olmak üzere hırsızlık ve diğer adli 
suçların oranı son dönemde artarken, 
mahallede yerleşik yaşamlarını sürdüren 
vatandaşların sayısı ise her geçen gün 
biraz daha azalıyor. Antalya Büyükşehir 
Belediyesi,  kentin 30 yıllık kanayan 
yarası Balbey’de ilk kazmayı vurdu. 
Balbey Kentsel Yenileme Projesi 1. 
Etabı kapsamında tescilli olmayan bina-
ların yıkımının ardından askıya alındı. 
Balbey Mahallesi Muhtarı Abdullah 
Uyaroğlu, “Antalya’nın ve Muratpaşa 
ilçesinin tam olarak merkezindeyiz. Ma-
hallemiz ondan dolayı hak ettiği ilgili 
görmek zorunda. Tarihi ve dokusuyla 
yerli ve yabancı turistlerin ilgi odağı 
olabileceğine inandığımız mahallemizle 
ilgili ortaya konacak çalışma şeklinin 
bir an önce şekillenmesini ve net hale 
gelmesini istiyoruz.” dedi. 
n BÜLENT ÖNER

KAÇIŞ HIZLANDI

ANTALYA’da CHP’li Konyaaltı Bele-
diyesine bağlı Hayat Park’ta çalışan 9 
işçinin işten çıkartılmasına tepki göste-
rildi. TİP üyeleri Hayat Parkın önünde 
düzenlediği eylemde ilçe belediyesini 
eleştirdi. TİP’ten yapılan açıklamada, 
“Konyaaltı Belediyesi’nin Hayat Park’ta 
çalışan 9 işçiyi haksız biçimde işten 
çıkarmasına karşı Hayat Park önünde 
eylemdeydik. Hayat Park’ta iş güven-
liği sağlanana, mobbinge son verilene, 
işten çıkarılan işçiler geri dönene kadar 
mücadelemizi sürdüreceğiz.” denildi.  
TİP dışında birçok STK’da Konyaaltı 
Belediyesine tepki gösterdi. 
n BÜLENT ÖNER

TİP’TEN KONYAALTI  
BELEDİYESİ’NE TEPKİ

KEPEZ Belediye Başkanı Mesut Koca-
göz, içme suyu borularının yenilenme-
sini sağladığı Kuzeyyaka Mahallesi’ne 
verdiği sıcak asfalt sözünü yerine getir-
di. Kepez Belediyesi Fen İşleri Müdür-
lüğü, boru hattı yapımının tamamlandığı 
14 sokağı sıcak asfalt hizmetiyle buluş-
turuyor.  Çalışma kapsamında,  altyapı 
kazılarından dolayı yolların bozulan 
asfalt zemini, freze iş makinesiyle kazı-
larak kaldırıldı. Kamyonlarla belediye-
nin geri dönüşüm tesisine taşınan asfalt 
molozu, burada altyapı çalışmalarında 
kullanılan malzemeye dönüştürülüyor.  
Zarar gören asfalttan temizlenen yollar, 
kırma taş ve ince malzemeden oluşan 
karışım serildi. Bu malzeme silindir iş 
makinesiyle sıkıştırılarak, yolun zemin 
kaplaması daha düzgün ve sağlam hale 
getirildi. Yol gövdesinin temel tabakası 
oluşturulmasından sonra ise sıcak asfalt 
uygulamasına geçildi. Kamyonlarla 
sahaya getirilen sıcak asfalt, finisher ile 
yola serildi.  
n BÜLTEN/KEPEZ BELEDİYESİ

KOCAGÖZ ASFALT
SÖZÜNÜ TUTTU
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Ilgın çiçeklerini bilir misiniz? Japon 
bahçelerini kıskandıracak güzel-
liktedir ılgın çiçekleri, o beyazdan 
pembeye gidip gelen akıl çelen 

renkleriyle. İncecik dallara sıralanmış 
salkım salkım kar kristalleri gibi mavi 
göğün altında insanın ruhu tutulur bir ıl-
gın dalına. Ya hayıtlara ne demeli? Bütün 
yaz o narin parmakları arasından uzattığı 
mor mücevherler gibi çiçekleriyle de-
releri masal vadisine çeviren hayıtlar. 
Koklasanız, içinize doldursanız yetmez! 
Avucunuza alıp saatlerce sevseniz eksik 
kalır. Hayıt bir tutkudur çünkü asla sonu 
gelmeyen ve her Temmuz’da insanın 
aklını başından alan. Ah mor kraliçe…
Ama Boğaçayı’nın koynunda saklanan 
güzeller bu kadar değil elbette. Adını 
kimsenin bilmediği, kırılgan, utangaç, 
hep kıyıda köşede kireçtaşı kayalıkları-
nın dibinde saklanan, çoğunlukla da bir 
pirnalın ya da çitlembiğin ardından uzatır 
ince, kırılgan dallarını. Çoğumuz fark 
etmeyiz onu, ancak çiçeklendiği zaman 
kısa bir süre yasemin kokulu çiçekleriyle 
önce türlü böcekleri, sonra kuşları, ne 
sonra da eğer biraz ilgiliyse insanla-
rı çeker kendine. Kısacık çiçeklenme 
zamanının ardından da unutulur gider 
bu gösterişi sevmeyen çalı. Toroslarda 
kimi köylerde ‘karaaağaç’ da derler onun 
adına. Kimse bilmese de öyküsünü, 
nereden gelip nereye gittiğini, hani şu 
her sabah soframıza konuk ettiğimiz zey-
tinin akrabasıdır çılbırtı. Ama zeytinin 
ününü hiç kıskanmaz, kendi halindeliğin 
çalılar arasındaki filozofudur o; varlığını 

unutturup sonsuza kadar çılbırtı kalmaya 
adanmış bir hayat gibi…

KEÇİBOĞAN ÇALILARI 
Boğaçayı’nın en gösterişli sarışını 
unutmadım elbette. Daha bütün ağaçlar 
kış uykusundan uyanamamışken, insan 
elinden kurtulabilmiş makilik ve taşlık 
yamaçlardan sarı ışıklar dökmeye başlar 
bu vahşi güzel. Onun adına dikenle-
rinden dolayı ‘keçiboğan’ demişler 
ama Akdenizli bu güzelin Latince adı 
‘Calicotome villosa’dır ve söylenişi bir 
hayli havalıdır. Ancak adı havalı olsa da 
Anadolu’nun güney kıyılarında bir hayli 
halktan biridir o. Çobanların adını olum-
suz kodladığına bakmayın, hem arıların 
hem de birçok başka canlının dostudur 
keçiboğan. Çoğumuza ilginç gelse de 

baklagiller ailesinin bir üyesi olan keçi-
boğan çalıları, çok tohum tutan yapıla-
rından dolayı tıpkı Boğaçayı kıyılarında 
olduğu gibi çoğu zaman insan eliyle 
tahrip edilmiş yüzeylerde kolayca yayılıp 
o bölgenin yaralarını sarmak istercesine 
yaşamı savunur. Ah bir Mayıs ikindisini 
büyüleyen o sarıçiçeklerin kokuları, seni 
içine çekmeyen ne bilir; neyin sırrını 
taşıdığını…

DUTLARA KARIŞAN ÇINAR
Boğaçayı kıyısında yaşayan defneyi, 
kekiği, adaçayını, rezeneyi, yasemini de 
anmadan olmaz. Ama birçoğumuzun az 
çok tanış olduğu türlerdir bunlar. Türlü 
türlü dutlara karışan çınar, çitlembik ve 
pirnal da öyle. Ama söğüt ve sazlıklar 
hakkında da bir kaç söz etmesek haksız-

lık olur. Söğütler, Anadolu’nun bilge ama 
bunu unutturmayı başaran ağaçlarıdır. 
Her daim ulaşabileceğiniz mesafede 
oluşundan mı bilinmez, söğüt ağaçları 
hep değersiz görülür. Belki de kerestesi 
makbul bulunmadığından ona önem 
verilmez. Ancak söğüt ağacı insanoğlu-
nun en eski şifa kaynaklarından biridir. 
Hani her başınız ağrıdığında elinize alıp 
yuttuğunuz yüzyılın en ünlü ilacı olan 
Aspirin’in etken maddesi olan ‘salisilik 
asit’in kaynağı söğüt ağacıdır. Latince ön 
adı ‘Salix’ olan söğüt ağacının taşıdığı 
bu sırrı Hipokrat’tan günümüze kadar 
bilenler onun şifa veren bir ağaç olduğu-
nu hiç unutmadılar. Bir de Anadolu’nun 
Abdalları. Yeryüzünün en güzel sepetle-
rini ördüler söğüt dallarıyla…
Boğaçayı’nın denizle buluştuğu bölgede 
hızla çoğalan sazlıklar aslında tüm vadi 
boyunca suyu süzerek filtreleyen bir 
işlevi yerine getirir. Ancak sazlıkların 
ekolojik işlevi saymakla bitmez. On-
larca kuş türüne yuva olurken içlerinde 
barındırdığı böcekler de besin sağlar. Her 
fırsatta iş makinelerini sokup Boğaçayın 
suretini paramparça eden DSİ’nin saz-
lıkların işlevine ilişkin bir fikri olmadığı 
kesin. Ancak sazlıklar öyle dirençlidir 
ki kısa sürede yeniden yaşam alanların 
kaplarlar. Geçmişte Boğaçayı vadisi 
boyunca yetişen devasa sazlıklardan 
birçok Antalyalı’nın yazlık yurtlar yap-
tıklarını unutmamak gerek. Sazlıkların 
bu topraklar için önemi sanılandan çok 
daha büyüktür. “Bir evler yaptırdım bre 
Ramizem sazdan samandan” diye baş-
layan Trakya türküsünün birçok benzeri 
vardır nehir havzalarında. Sulak alanlar 
ve sazlıkların kıyıları insanoğlunun ilk 
kentleşme öyküsünün, ilk konutların ve 
ilk kültürel adımların atıldığı mekân-
lardır. Konya Çatalhöyük, Diyarbakır 
Çayönü, Antalya Karain, Burdur Hacılar, 
Tarsus Gözlükule, Mersin Yumuktepe bu 
yerleşimlerin sadece bir kaçıdır.

SAZLIKLAR VAHŞİCE SÖKÜLDÜ
İki yıl kadar önce Boğaçayı’nın sazlık-
larının arasında yürürken gövdelerinden 
yayılan o şekerimsi kokularını içime çe-
kip, Mevlana’nın Mesnevi’nin ilk cüm-
lelerini anımsamıştım. Şöyle başlıyordu 
Mesnevi: “Dinle neyden, zira o, bir 
şeyler anlatmada, ayrılıklardan şikâyet 
etmededir. Ney der ki: Beni kamışlıktan 

kopardıklarından beri iniltim, kadın ve 
erkek herkesi ağlattı…”
Mevlana’nın Mesnevi’sinde sazlıklar ney 
aracılığıyla böyle dile geliyor. Boğaça-
yı’nın sazlıklarının feryadını dinlemeye 
ise zaman kalmadan iş makineleri girdi 
ve vahşice söküldüler. Zira artık kim-
selerin bir şeyleri dinlemeye zamanı 
ve niyeti yok. İnsanın içine doğduğu 
coğrafyanın, kentin ve sokağın diline 
yabancılaşmasının bir yolu da bu. Bir 
gün bir bakıyorsunuz, daha düne kadar 
sırtınızı yasladığınız o çınar ağacı artık 
yerinde yok. Ya da kıyısında ruhunuzu 
dinlendirdiğiniz saklı dereniz betonla 
doldurularak bir kanala dönüşmüş. Kök-
leri geçmişe uzanan kadim bir kasabanın 
sokağındaki o ahşap ev de bir sabah 
yıkılıvermiş yerine betondan bloklar 
dikmek için. Uzunca bir süredir yaşadı-
ğımız yerler böyle çalınıyor ortak ya da 
bireysel hafızamızdan. Bir varmış, bir 
yokmuş gibi…
Boğaçayı’nın iki yakası bir zamanlar 
pirinç, narenciye ve yasemin bahçele-
riyle kaplıydı. Hurma bölgesinde pamuk 
ve çeltik tarımı yapılıyor, Altınkum’dan 
Uncalı bölgesine uzanan bölgeyi ise na-
renciye ve yasemin bahçeleri süslüyordu. 
1970’lerden itibaren başlayan, 80’lerden 
sonra ise hızlanan yapılaşma kentin bu 
bölgesinde önce yasemin, ardından na-
renciye bahçelerini yok etti. İmar beklen-
tileri konusunda üzerinde anlaşılamadığı 
ya da bölüşülememiş miras olduğu için 
kıyıda köşede kalan son portakal bahçe-
leri kurbanlık koyunlar gibi beton tanrı-
sına kurban edileceği zamanı bekliyor. 
Boğaçayı Projesi işte tam da bu kalan 
son bahçelerin, yapılaşmadan korunmuş 
son kamu arazilerinin betonlaştırılması 
için uygulamaya konulan bir reklam 
yüzüdür. Daha önce iki yakasındaki 
arazileri betona kurban eden nehir vadisi 
bu kez yatağını kurban verecek. Yıkımın 
renkli ve gösterişli imajlarla pazarlandığı 
ve toplumda ‘rant’ beklentisi yaratılarak 
kabul ettirilmeye çalışıldığı bu dönemin 
en büyük kurbanlarından biri kentin 
bu bölgesi olacak. Dünyanın en güzel 
kıyılarından birini bu kente kazandıran 
Boğaçayı, binlerce yıldır direnerek koy-
nunda sakladığı güzelliklere veda edip 
tüm kokusunu yitirecek ve betondan bir 
kanala dönüşecek. n YUSUF YAVUZ 

Boğaçayı’nda 
kaybettiklerimiz
Boğaçayı’nın denizle buluştuğu bölgede hızla çoğalan sazlıklar as-
lında tüm vadi boyunca suyu süzerek filtreleyen bir işlevi yerine ge-
tirir. Ancak sazlıkların ekolojik işlevi saymakla bitmez. Onlarca kuş 
türüne yuva olurken içlerinde barındırdığı böcekler de besin sağlar.

KENTIN ürettiği mallar ve 
doğal ham maddeler limandan 
dış dünyaya ulaşıyor, kentin 
ihtiyacı olan mallar da yine bu 

limandan geliyordu...
“Turistik” olma uğruna limanın 
geleneksel yaşayışı birer birer 
dönüştürüldü. Balıkçılar, yük 

tekneleri, kaptanlar, tayfalar, 
fenerciler ve her türlü yükü 
sırtlayıp yaşamın çarkının dön-
mesine katkı koyan hamallar. 
Bu görüntüler Penn Üniversi-
tesi Arkeoloji ve Antropoloji 
bölümünün oluşturduğu dijital 
arşivden alınma. İki ayrı vide-
oda Antalya, Isparta, Burdur 
ve Akşehir’den bazı görüntüler 
yer alıyor. 
Kentlerin geleneksel çarşıları 
gibi geleneksel limanlar da 
yaşayan mekanlardır. Bir deniz 
kenti olan Antalya’da son 50 
yılda yaşamın birçok alanını 
turizmin belirleyiciliğine terk 
etmek, özgün dokuyu yok 
ettiği gibi yerine yozlaşmış ve 
başkalaşmış, yabancılaşan sen-
tetik bir dokuyu ikame ediyor. 
Yaşamın doğal akışının aslında 

daha “turistik” bir görünüm 
yarattığı hep ıskalanıyor. Her 
yeri simülasyona dönüştürmek 
gerekmiyor. 
Orta Çağ’da Anadolu’daki 
ticaret yollarını besleyen 
limanlardan biri olan Antalya 
limanı, kentin hem vitrini hem 
de hafızası. Milyonlarca liralık 
bütçeler ayrılarak uygulanan 
birçok hatalı proje yerine lima-
nın yeniden kentin kalbi olacak 
yaşayan bir mekan olması 
için çaba harcanmalı. Boğa-
çayı’nın geleceğini karartan 
çılgın projeler yapmak yerine 
kentin hafızasını canlandıracak, 
hayata dokunan projelere imza 
atmak zamanı. Geleceğin kent-
leri, kökleriyle yeniden bağlar 
kurabilen kentler olacak...  
n YUSUF YAVUZ 

Akdeniz kentlerinin kalbi limanlarda atar...
Burası eski Antalya limanı, 1967 yılı Mayıs’ından bir görünüm. Eski liman, 1980’lerden 
sonra daha çok yat limanı olarak anılıyor. Bugün animasyon dekoru gibi duran korsan 
gemilerinin işgal ettiği yat limanının kentin kalbi olduğu zamanlardan yansıyan gö-
rüntüler, gündelik hayatın nabzının attığı mekanlardan biri olduğunu gösteriyor. 
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Antalyaspor ile Hatayspor, Trendyol Süper 
Lig’in 3. haftasında kozlarını paylaştı. 
Antalya Stadyumu’nda oynanan maçta 
kazanan taraf, 2-0 geriye düşmesine rağ-

men 3-2’lik skorla ev sahibi ekip oldu. Bu skorun 
ardından alan Antalyaspor, puanını 5’e yükseltti ve 
maç fazlasıyla 7. sırada yer buldu. 

ALEX YÖNETİMİNDE İLK GALİBİYET 
Teknik direktör Alex de Souza’nın çalıştırdığı Antal-
yaspor, Trendyol Süper Lig’de bu sezonki ilk gali-
biyetine Atakaş Hatayspor karşısında ulaştı.
Kırmızı-beyazlılar, 2024-2025 sezonuna 
10 Ağustos’ta iç sahada Göztepe ile 
yaptığı ve 0-0 berabere biten maçla 
başladı. Antalyaspor, Trendyol 
Süper Lig’in ikinci haftasında 18 
Ağustos’ta Beşiktaş’a deplasman-
da 4-2 yenildi. Akdeniz ekibi, 
ligin üçüncü haftasında dün ko-
nuk ettiği Atakaş Hatayspor’u 3-2 
yenerek bu sezonki ilk galibiyeti-
ni elde etti.Futbolculuk kariyerinin 
ardından Türkiye’ye teknik direktör 
olarak dönen Alex, Antalyaspor’un 
başında ilk üç puan sevincini yaşadı.
Atakaş Hatayspor galibiyetiyle puanını 5’e 
çıkaran Akdeniz temsilcisi, ligin 4. haftasında 1 
Eylül Pazar günü RAMS Başakşehir’e konuk olacak.

HAKEME SALDIRILDIĞI İDDİA EDİLDİ
Mücadelede hakem Atilla Karaoğlan, 4 kez penaltı 
noktasını gösterirken birini VAR’dan izlemesiyle iptal 
ederken, 1 de kırmızı kart gösterdiKarşılaşmanın dev-
re arasında yaşanan olaylar ise geceye damgasını vur-
du. İddialara göre; Antalyaspor  Hatayspor maçının 

hakemi Atilla Karaoğlan, Antal-
yaspor Başkanı Sinan Boztepe’nin 
koruması tarafından darbedildi. 

DEĞİŞİKLİKLER İŞE YARADI 
Maçın ardından açıklamalarda 

bulunan Antalyaspor 
Teknik Sorumlusu 

Mehmet Aurelio, 
önemli bir zafer 

elde ettiklerini 
belirtti. Aure-
lio, “Bugün 
Hatayspor’a 
karşı zor ve gerçekten tehlikeli 
bir maç oynadık. İlk yarıda kendi 
yaptığımız hatalarla özellikle, 2 

gol yedik ve devreyi, 2-0 geride 
kapattık. Bu hataların devre arasında 

farkına vardık ve bunları oyuncularımı-
za özellikle de belirttik. Devre arasındaki 

yaptığımız değişikliklerden sonra takımımız 
ikinci yarıya reaksiyon göstererek çıktı. Yaptığımız 
hataların farkına varmamız ve değişikliklerimiz işe 
yaradı. Bu 2-0’lık mağlubiyeti tersine çevirmeyi 
başardık. 3-2’lik bir galibiyet zaferine taşıdık. Bundan 
sonrası için Antalyaspor elinden gelenin en iyisini 
yapmaya devam edecektir. Hatalarının, eksikliklerinin 
farkına varıp bunlardan dersini çıkaracaktır ve üstüne 
koyarak yoluna devam edecektir. Antalyaspor’un 
bütün futbolcularına tebriklerimi iletiyorum. Çünkü 
bugün gerçekten önemli bir zafer elde ettik. Bundan 
sonrası için de elimizden geleni yapmaya devam 
edeceğiz” dedi.  

ÖNEMLİ DAKİKALAR 
3’üncü dakikada sol kanattan gelişen Antalyaspor 
atağında Burak İngenç’in pasını ceza alanı içerisinde 
alan Safuri, savunma oyuncusunu geçtikten sonra sol 
ayağıyla yaptığı vuruşu kaleci Erce kurtardı. Boşta 
kalan topu savunma uzaklaştırdı.
22’nci dakikada Diack’ın ceza alanı dışından şutu 
savunmadan dönerek Emre Uzun’un eline çarpınca 
hakem Atilla Karaoğlan penaltı noktasını gösterdi.
26’ncı dakikada penaltıda topun başına geçen Strand-
berg’in vuruşunda kaleci Piric topa müdahale etse de 
meşin yuvarlak ağlara gitti: 0-1.
32’nci dakikada hızlı gelişen Hatayspor atağında 
Fernandes’in pasında ceza alanı içerisinde topla bulu-

şan Strandberg, kaleci Piric’i 
geçtikten sonra yaptığı vuruşla 
hem kendisinin hem de takımı-
nın ikinci golünü kaydetti: 0-2.
38’inci dakikada ceza alanı dışı 
sol çaprazında vuruşunu yapan 
Fernandes’in sert şutu savun-
maya da çarparken kaleci Piric 
kornere çeldi.
41’inci dakikada sol kanattan 
ceza alanına giren Djene-
po’nun savunmanın müdahale-
siyle yerde kalmasıyla beraber 
hakem Atilla Karaoğlan bir kez 

daha penaltı noktasını gösterdi.
44’üncü dakikada topun başına geçen Safuri’nin vu-
ruşunda kaleci Erce Kardeşler topu kurtarırken, boşta 
kalan topu savunma kornere gönderdi.
Karşılaşmanın ilk yarısı Hatayspor’un 2-0 üstünlüğü 
ile bitti.
48’inci dakikada kazanılan serbest vuruşta Kaluzins-
ki’nin ortasına iyi yükselen Samudio’nun kafa vuru-
şunda top direkten oyun alanına geri döndü.
51’inci dakikada Gaich’in sürüklediği topu eliyle 
kesen Kilama, hakem tarafından bariz gol şansını 
engellediği gerekçesiyle kırmızı kartla oyun dışına 
gönderildi.
60’ıncı dakikada sol kanattan kazanılan serbest vuruş-
ta topun başına geçen Kaluzinski’nin penaltı noktasına 
yaptığı ortaya iyi yükselen Kelven’in kafa vuruşunda 
top ağlarla buluştu: 1-2.
66’ncı dakikada ceza alanı sol çaprazında topla 
buluşan Djenepo’nun orta şut karışımı vuruşunda top 
savunmaya da çarparak kaleci Erce’nin üzerinden 
ağlara gitti: 2-2.
90+1’inci dakikada Djenepo’nun ceza alanı içerisinde 
Kerim Alıcı tarafından düşürülmesiyle hakem penaltı 
noktasını gösterdi.
90+4’üncü dakikada kazanılan penaltı vuruşunda 
topun başına geçen Samudio meşin yuvarlağı filelere 
gönderdi: 3-2.
90+7’nci dakikada hakem Atilla Karaoğlan, ceza alanı 
içerisinde Antalyasporlu oyuncunun topa elle oynadığı 
düşüncesiyle penaltı noktasını gösterdi. VAR uyarısıy-
la kenara gelen Karaoğlan görüntüyü izledikten sonra 
penaltı kararından vazgeçti.
Mücadele Antalyaspor’un 3-2’lik üstünlüğü ile sona 
erdi. n DHA

NEFES 
KESEN 
MAÇ

ANTALYASPOR SKORU 2-0’DAN 3-2’YE GETIRDI

Antalyaspor, Süper Lig’in 
3’üncü haftasında Ha-
tayspor’a karşı 2-0 geriye 
düştüğü maçı 3-2 kazana-
rak bu sezonki ilk 3 puanı 
hanesine yazdırdı. Antal-
yaspor Teknik Sorumlusu 
Mehmet Aurelio, önemli bir 
zafer elde ettiklerini belirtti. 

  

ANTALYASPOR HATAYSPOR

TEKNIK DIREKTÖR
ALEX DE SOUZA

HAKEMLER: ATILLA KARAOĞLAN, BORA ÖZKARA, MUSTAFA SARVANLAR

TEKNIK DIREKTÖR
ÖZHAN PULAT

Piric - Mert Yıl-
maz, Gerxhaliu, 
Kelven, Burak 
İngenç, Soner 
Dikmen (Dk. 46 
Kaluzinski), Erdal 
Rakip (Dk. 90+5 
Efecan Gülerce), 
Emre Uzun (Dk. 
Van de Streek), 
Safuri (Dk. 46 
Gaich), Djenepo 
(Dk. 90+5 
Bahadır Öztürk), 
Samudio

Erce Kardeşler 
- Kamil Ahmet 
Çörekçi (Dk. 87 
Kerim Alıcı), 
Kilama, Burak 
Yılmaz, Cemali 
Sertel, Massan-
ga, Bamgboye 
(Dk. 86 Hodzic), 
Diack, Abdülkadir 
Parmak (Dk. 55 
Cengiz Demir), 
Fernandes 
(Dk. 71 Rivas), 
Strandberg (Dk. 
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KIRMIZI KART: 

Dk. 51 Kilama 
(Hatayspor)

GOLLER: 
Dk. 60 Kelven, 

Dk. 66 Djenepo, 
Dk. 90+4 

Samudio (P) 
(Antalyaspor), 
Dk. 26 Strand-
berg (P), Dk. 

32 Strandberg 
(Hatayspor)

SARI KART-
LAR: Van de 

Streek, Kelven, 
Gerxhaliu, 

Kaluzinski (An-
talyaspor), Ab-

dülkadir Parmak, 
Cemali Sertel, 
Kamil Ahmet 

Çörekçi, Burak 
Yılmaz, Hodzic, 

Okoronkwo 
(Hatayspor)

KONYAAL-
TI’NI sporun 
başkenti yapma 
ve çocukları 
küçük yaştan 
itibaren sporla 
tanıştırmayı 
hedefleyen 
Konyaaltı Bele-
diyesi, bu hedef 
doğrultusunda 
çalışmalarını 
sürdürüyor. Kon-
yaaltı Belediyesi 
Yaz Kursları 
kapsamında 
düzenlenen 
futbol kursları-
na katılan 7-10 

yaş arasındaki çocuklar, sadece futbol 
öğrenmekle kalmıyor, aynı zamanda 
futbol antrenörlerinin verdiği yaşa-
ma dair ödevleri de yerine getirerek 
sorumluluk sahibi bireylere dönüşüyor. 
Ekran bağımlılığı sorunuyla karşı kar-
şıya kalan çocuklar, kurslar sayesinde 
sosyalleşerek ekranlardan biraz daha 
uzaklaşmış oluyor. 

ÖDEVİ YAPANA UZUN MAÇ ÖDÜLÜ  
Öğrencileri küçük yaşta sporla tanıştı-
rarak sağlıklı bir yaşama adım atma-
larına yardımcı olduklarını söyleyen 
Konyaaltı Belediyesi Futbol Antrenörü 
Murat Çiçek, çocuklara aynı zamanda 
yaşama dair ödevler vererek, onların 
sorumluluk sahibi bireylere dönüşmele-
rini de istediklerini söyledi. Ödevlerin 
her hafta değiştiğini ve ödev yapana en 
uzun maç oynama ödülü verdiklerini 
ifade eden Çiçek, “Çocuklara yatakları-
nı düzenli toplama, kendi bulaşıklarını 
yıkama, kitap okuma, Gençlik Mar-
şı’nı ezberleme gibi ödevler verdim. 
Çocuklarımız hepsini istekli bir şekilde 
yerine getirdi. Çocuklar bu sayede 
sosyal hayata da daha iyi adapte oluyor. 
Ailelerden de iyi geri dönüşler alıyo-
ruz” dedi. 

SORUMLULUK ALMAYI ÖĞRENDİ 
Oğlunu futbol kurslarına getirdiğini 
anlatan Deniz Altınordu, “Okulda arka-
daşlarıyla futbol oynuyordu. Kurslara 
katılmayı kendisi istedi. Koçları onlara 
yaşama dair ödevler veriyor. Burada 
bu ödevler sayesinde kendi sorumlu-
luklarını almayı öğreniyorlar. Hocası 
yatağını topla demişti şimdi topluyor, 
bulaşıklarını kaldırıyor. Bilgisayardan 
da epey uzaklaştı” dedi. 

TORUNUM BENİ BİLE MOTİVE EDİYOR  
Kurslara torununu getiren Hüseyin 
Gence, “Bir dede olarak torunumu 
futbol kursuna getiriyorum. Hem toru-
numda hem de diğer çocuklarda sorum-
luluk duygusu oluştuğunu görüyorum. 
Sabahları geç kalkan birisiyim. Ama 
gelme azmiyle beni bile yataktan kal-
dırıyor. Çok istekli. Bu tip etkinliklerin 
amacı da budur zaten. Oynar oynamaz, 
başarılı olur olmaz ama katılımcı olma-
sı önemlidir. Bu tip etkinlikler temelde 
disiplin duygusu geliştiriyor. Beledi-
yelerin bu etkinlikleri artırması lazım. 
Belediyemize ve başkanımıza çok 
teşekkür ediyoruz” diye konuştu. Kursa 
torununu getirdiğini anlatan Hülya 
Karabiber ise şunları söyledi: “Yağız’ın 
babannesiyim. Torunumun sporla bir-
likte hayatın içine dahil olduğunu gö-
rüyorum. Telefondan ve tabletten artık 
daha uzak durmaya başladı. Hocamız 
her hafta ödev veriyor. Mesela kitap 
okuma ödevi verdi. Bu sayede iki tane 
kitap bitirdi. Biz söylesek de hocaları 
kadar etkili olmuyor. Çünkü sonunda 
uzun maç var.”  
n BÜLTEN/KONYAALTI 
BELEDİYESİ

SPOR OKULLARI  
VERİMLİ GEÇİYOR

Konyaaltı 
Belediyesi 

Yaz Kursla-
rı’nda futbol 
eğitimi alan 
çocuklar, bir 

taraftan spor 
yaparken 

bir taraftan 
ekranlardan 
uzaklaşarak 
sosyalleşme 

imkanı 
buluyor

Mehmet 
Aurelio

A
lex de Souza
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Antalya Ticaret Borsası 
Meclis Başkanı Erdoğan 
Ekinci başkanlığındaki 
URGE heyeti, ilk olarak 

Norveç’e gitti. Oslo’da Türkiye 
Cumhuriyeti Oslo Büyükelçisi Gü-
lin Dinç, Norveç Türk Ticaret Odası 
Başkanı Osman Ayhan’ın katılı-
mıyla gerçekleşen B2B toplantısına 
katılan ATB heyeti, ithalatçı firma-
larla ikili görüşmeler gerçekleştirdi. 
Toplantıda, Türkiye Cumhuriyeti 
Oslo Ticaret Müşaviri Ceren Fırat, 
Norveç ticaret sistemi hakkında 
heyete sunum yaptı.
İSVEÇ SİSTEMİ ANLATILDI
ATB heyeti daha sonra İsveç paza-
rında işbirliği olanaklarını değerlen-
dirmek üzere burada sebze meyve 
ithalatçısı ve toptancısı firmalarla 
temaslarda bulundu. Heyet, İskandi-
nav coğrafyası sebze meyve taşıma-

cılığında lojistik üs olan Helsinbor-
gh kentinde, İsveç ve Danimarkalı 
iş insanlarıyla B2B görüşmeleri 
gerçekleştirdi. Toplantıda ATB Mec-
lis Başkanı Erdoğan Ekinci, Tür-
kiye’nin yaş sebze meyve ihracat 

potansiyeliyle ilgili bilgi verirken, 
İsveç Güney Bölgesi Ticaret Odası 
Başkanı Stefan Mühher, Güney 
İsveç’in yaş sebze meyve ticareti ve 
lojistik sistemiyle ilgili sunum yaptı.
Heyet daha sonra Malmö kentinde 
Svensk Cater firmasını ziyaret etti. 
Sonrasında Coop Market Malmö ve 
Lucu Food Market Malmö’de fiyat 
araştırması yapan heyet üyeleri, 
Helsinborgh Limanı’nda liman 
yetkili Mark Weden’dan yaş sebze 
meyve konteyner taşımacılığı, Esse 
Lojistik firmasından da İsveç lojistik 
koşulları hakkında bilgi alındı.
TİCARİ İŞBİRLİĞİ ELE ALINDI 
URGE heyeti, İsveç’in başkenti 
Stockholm’de düzenlenen B2B 
Toplantısına da katıldı. Meclis 
Başkanı Erdoğan Ekinci ve Türkiye 
Cumhuriyeti Stockholm Büyükel-
çisi Yönet Can Tezel’in katılımıyla 

yapılan toplantıda İsveçli firmalarla 
ticari işbirliği olanakları konuşuldu. 
Toplantıda Stockholm Ticaret Müşa-
viri Gökhan Örnek, İsveç yaş sebze 
meyve sektörü ve ticaretini tanıtan 
sunum yaptı.
ÜYELERE ÇAĞRI
ATB Meclis Başkanı Erdoğan Ekin-
ci, İskandinav pazarında çok verimli 
toplantı ve ikili görüşmeler gerçek-
leştirdiklerini belirterek, “Borsamız 
gerek yurt içi gerekse yurt dışında 
üyelerimizin ticaretini geliştirmek 
için çalışmalarını yoğun şekilde 
sürdürüyor. Ürettiğimiz ürünleri 
ihracata yönlendirebilmek için alter-
natif pazar arayışındayız. Hedefimiz 
daha çok üretim, daha çok ticaret, 
daha çok ihracat. Üyelerimiz yeni 
pazarlara açılmak için Borsamızın 
sunduğu imkanlardan yararlansın-
lar” dedi. n DHA 

ATB İSKANDİNAV 
PAZARINA AÇILDI
ANTALYA Ticaret Borsası (ATB), borsanın ticaret hacmini artırmak için çalışma-
lar yürütüyor. ATB, son olarak Uluslararası Rekabetçiliğin Geliştirilmesinin Des-
teklenmesi (URGE) projesi kapsamında üyelerini Norveç ve İsveç’e götürdü.

CHP 27. Dönem Milletvekili Adayı CHP 35. 
Dönem Kumluca İlçe Başkanı Kemal Bilal 
Öner, Kumluca ilçesinde çiftçinin fare ve 
domuz istilası karşısında çaresiz olduğunu 
dile getirerek, yetkilileri bu konuda duyarlı 
olmaya davet etti. Kumluca ilçesi başta 

olmak üzere benzer sorunun Kaş ilçesinde 
de yaşandığına dikkat çeken Öner, Tarım Ba-
kanlığını bu sorun karşısında duyarlı olmaya 
davet etti. 
EKİM ALANLARINA ZARAR VERİYOR
Antalya’nın Kumluca ve Kaş ilçelerinde ekim 
alanlarını hedef alan fare ve domuz sürüleri 
karşısında çiftçiler çaresiz. 
Cumhuriyet Halk Partisi 27. Dönem Millet-
vekili Adayı CHP 35. Dönem Kumluca İlçe 
Başkanı Kemal Bilal Öner, yaşanan sorun 
karşısında çiftçileri ziyaret ederek onların 
sorunlarını dinledi. Fare ve domuz istilası 
karşısında Tarım Bakanlığını göreve davet 
eden Öner, ekili alanlarda yaşanan zararın 
oldukça büyük olduğunu anlattı. 

SORUNLARA KULAK VEREDİ
Kumluca ve Kaş ilçelerinde çiftçilerin ekili 
alanlarda fare ve domuz istilasına karşı 
büyük sorun yaşadığını anlatan Kemal Bilal 
Öner, “Gölcük, Kuzca, Dereköy, Büyükalan 
mahalle muhtarlarımız ve mahalle halkı ile 
sohbet ettik” dedi. Yaşanan sorunları anlatan 
Öner şu açıklamalarda bulundu: “BeydağıFa-
sulyesi’nin ürerim bölgesinde çiftçilerimizin 
girdi maliyeti artışlarının yanısıra ekim 
alanlarının fare ve domuz istilasına uğradığı-
nı Tarım Bakanlığının hiçbir çözüm üretme-
diğini, bu durumda ürünlerini hasat edeme-
yeceklerini ve zarar edeceklerini üzüntüyle 
öğrendik. CHP iktidarında çiftçimizi kaderine 
terk etmeyeceğiz. Emeğine sahip çıkacağız.” 
n BÜLENT ÖNER

KUMLUCA’YA 
DOMUZ İNDİ

Kumluca ilçesinde tarla ve 
seraları domuz ve fare is-
tilasına uğrayan çiftçiler 
dertli… CHP 35. Dönem 
Kumluca İlçe Başkanı Kemal 
Bilal Öner, yaşanan durumu 
yerinde inceledi ve yetkilile-
re bazı çağrılarda bulundu.

AKDENİZ Otizm Spor 
Kulübü Derneği üyesi 
otizmli çocuklar, sokakta 
yaşayan kediler için park 
içerisine mama kapları 
bıraktı.Akdeniz Otizm 
Spor Kulübü Derneği ve 
Büyükşehir Belediyesi’nin 
iştiraki olan EKDAĞ 
arasında yapılan sosyal so-
rumluluk projesi kapsamın-
da otizmli çocuklar Kepez 
ilçesinde bulunan Dokuma 
Park içerisindeki kediler 
için parkın farklı yerleri-
ne mama kapları bıraktı. 
Mama kaplarını bırakan 
çocuklar yanlarına gelen 
kedileri de elleriyle besledi. 
EKDAĞ Genel Müdürü 
Ahmet Aydın’ın da katıldığı 
etkinlikte bırakılan mama 

kapları, düzenli aralıklarla 
çocuklar tarafından mama 
ile doldurulacak.Etkinlikte 
konuşan Akdeniz Otizm 
Spor Kulübü Derneği Baş-
kanı Demet Çileli, çocukla-

rın hayvanlarla etkileşimi-
nin otizmli çocuklara çok 
iyi geldiğini söyleyerek, 
benzer etkinlikleri yapmaya 
devam edeceklerini söyledi. 
n DHA 

OTİZMLİ ÇOCUKLARDAN 
KEDİLERE MAMA KABI

Kemer’de saat 17.00 sıralarında 
kısa süreli yağışın ardından sahilde 
fırtına etkili oldu. Fırtına nedeniy-
le sahil bandındaki bazı plajlarda 
şezlong, şemsiye ve tenteler uçtu. 
İskelelerdeki şezlonglar da rüzga-
rın etkisiyle suya düştü. Fırtınaya 
hazırlıksız yakalanan tatilciler, kısa 
süreli panik yaşadı. Otel çalışan-
ları, denize sürüklenen şezlongları 
yüzerek kıyıya çıkarırken, bazı 
otellerin plajlarında hasar oluştu.
TATİLCİLER OTELE KOŞTU
Fırtına ve tatilcilerin paniği, Deniz 
Caddesi’ndeki bir otelin güvenlik 
kamerasına yansıdı. Görüntülerde, 
yağış ve fırtına nedeniyle denizde 
dalga oluşması, otelin iskelesinde-
ki şezlongların denize savrulması, 
ağaçların sallanması, kopan par-
çaların uçması ve sahildeki tatil-
cilerin otele koşması yer aldı. Öte 
yandan, yağış sırasında yıldırım 
düşmesi sonucu Arslanbucak ile 
Çalış Tepe mevkisindeki ormanda 
yangın çıktı. Ekipler havadan ve 
karadan müdahale ederek yangını 
söndürdü. n DHA 

KEMER’DE 
ANİ FIRTINA 

ŞOKU

Kemal 
Bilal Öner


